
VERSLAG BUITENLANDSE DIENSTREIS 

 
 
HOEVEEL PERSONEN HEBBEN DE REIS GEMAAKT  

De reis is door twee personen gemaakt. De delegatie en samenwerkingspartners zijn niet meegenomen in het 
aantal 
 

HOELANG DUURDE DE REIS? 

De reis duurde 5 dagen 
 

WAT WAS HET DOEL VAN DE REIS?  

 
Het doel van gemeentelijke deelname is vierledig: (1) acquisitie; (2) relatiebeheer (richting bestaande partners 
zoal NCSC en EZ); (3) versterken internationaliseringskansen voor Haagse cybersecurity bedrijven; (4) 
inventarisatie mogelijkheden en kansen voor nieuwe acquisitie.  
 

WELKE LOCATIES ZIJN BEZOCHT? 

 
FIC conference (Incyber) in Lille. 
 

WIE HEB JE ONTMOET? (BENOEM DE FUNCTIEOMSCHRIJVING)  

Brabantse Ontwikkelings Maatschappij Guido Leestemaker Quartermaster 
CFLW     Mark van Staalduinen Managing Director 
DMARC Advisor    Lars Sandbergen  Sales Director 
Hackshield    Tim Murck  CEO 
Hadrian     Maurice Clin  Co Founder 
Livedrop     Patrick Moreau  CEO 
Livedrop     Maarten Tobias  Co Founder 
Nautilius    Jeroen van Es  CCO 
Nautilus     Norbert van Adrichem CTO 
Rackmount.IT    Eric Cantineau  Founder 
Rackmount.IT    Iryna Balogh  Sales 
BUZA     Joris Houtman   Netherlands Business 
BUZA     Adriana Voerman Economic officer 
Nederlandse Ambassade    Joannette Polo  Innovation and Technology officer 
Natalia Yurko    Business development Apriorit 
NS     Dimitri van Zantvliet Chief Information Security Officer 
European Cybersecurity Organisation Francisco Andrade Silva Market & Regional policies manager 
Cyberhive    Guilermo Ferrer Hernandez Manager 
Nederlandse Ambassade in Frankrijk Marnix satter  Projectleider onderzoek en onderwijs 
Team High tech Crime Politie  Gea W.   Adviseur internationale relaties Forum 
Forum In Cyber    Sarah Jane Melor  Publieke relaties 
Ambassade van Frankrijk   Jean Jacques Pierrat Attaché voor Wetenschappelijke en 
Academische Samenwerking          
Gemeente raadslid Amsterdam  Fatihya Abdi  PVDA 
Internationale zaken   Helene Pichon  Directeur  
Nederlandse ambassade in Frankrijk Lucienne Vaartjes Innovation Technology & Science officer 
 



WAT HEEFT DE REIS DE GEMEENTE OPGELEVERD? 

 
Wat het voor de gemeente heeft opgeleverd, is dat we hebben laten zien dat wij samenwerking belangrijk 
vinden. We hebben als stad laten zien hoe wij omgaan met cyberaanvallen. De CISO van Den Haag (Lilian 
Knippenberg) heeft rondetafelgesprekken gevoerd, wat zeer goed is ontvangen door de Fransen. In het kader 
van de relatie met het Rijk was het belangrijk om hierbij aanwezig te zijn. We hebben veel bedrijven gesproken 
die we normaal gesproken niet zouden tegenkomen, omdat ze buiten ons werkgebied vallen. We hebben hen 
uitgenodigd om naar de ONE Conference te komen en kennis te maken met ons cluster. Zij zullen aanwezig zijn 
tijdens de Cyber Security Week, die in de eerste week van oktober in Den Haag plaatsvindt. 
 
De gemeente Den Haag presenteerde tijdens de ONE Conference een Talent Hub, waarmee aandacht wordt 
gevestigd op het thema talent. Vanuit deze Talent Hub is een samenwerking opgezet met de FIC voor een 
uitwisselingsprogramma tussen Franse en Nederlandse studenten. De kick-off vond plaats op de FIC, waar twee 
gemengde groepen van zes studenten (Frans-Nederlands) gezamenlijk aan een onderzoeksvraag zijn gaan 
werken. Zij presenteren hun resultaten tijdens de ONE Conference in Den Haag. 
 
Tijdens de FIC vond niet alleen de kick-off plaats, maar maakten de studenten ook gezamenlijk kennis. 
Daarnaast hadden ze een ontmoeting met David van Weel, minister van Justitie en Veiligheid. In zijn keynote 
speech besteedde hij ook aandacht aan het thema talent en aan het opgezette talentprogramma. Lilian 
Knippenberg is een van de coaches van de studentengroepen. 
 

ZIJN ER VERVOLGAFSPRAKEN? ZO JA, WELKE?  

 
Er zijn afspraken gemaakt met o.a Livedrop, Nautilius en BUZA. Met Livedrop en Nautilius is afgesproken dat ze 
naar de ONE conference komen en wij hen een plek willen aanbieden om op de Expo te staan. 
Met BUZA is afgesproken om te kijken hoe we de samenwerking met hen kunnen versterken. Daarbij is het de 
bedoeling dat ze meer met IQ gaan werken dan BOM.  
 
Met de European Cybersecurity Organisatie (ECSO) is afgesproken dat er een afspraak wordt ingepland om te 
verkennen of er mogelijkheden zijn voor meer samenwerking. Zij zullen ons ook in contact brengen met een 
stad in Europa waar zij, naast Den Haag, intensief mee samenwerken. 
 
Met de Nederlandse Ambassade in Frankrijk is een vervolgafspraak ingepland om de invulling van het 
talentprogramma op de ONE Conference te bespreken.  
 
Met Hackshield is een afspraak ingepland om verdere borging van het Hackshield programma in Den Haag 
vorm te geven. 


